

Dagsorden til møde torsdag d. 1. juni 2017 kl. 19 i Falcon  
Deltagere: Museth, Louise, Palle, Thomas, Jørn, Reno, Karsten  
Afbud:

ad. 0. Møder i en årsplan forslag:

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 8. august kl. 19

Bestyrelsesmøde torsdag d. 14. september kl. 19

Sæsonafslutning lørdag d. 30. september

Ad. 1. Den arbejdende bestyrelse

Hjemmesiden opdateres, Kontor opryddes med ny og gl medlem, bespisning som sidste år ønskes - det var godt,

Ad. 2. Medlemsstatus & Økonomi

Ca. 40t på bogen.

Antal aktive medlemmer: 94 (Total medlemmer: 110)

Ad.3. Status på banen

Dirt Builder knust granit 0,2 mm er kontaktet med problemet på øverste stenmel. Det er meget løst. Museth ønsker at få undersøgt bestilling og levering. Vi tjekker op på leverandører. Karsten har fået et læs fra kommunen af den oprindelige top-belægning. Det undersøges om evt. Mere binding er mulig og leveringstidspunktet.

Ad. 4. Socialt arrangement

Fylt lokale og flere nye deltagere. Lidt kommunikation med trænere om spisetider mv. kunne forbedres da der opstod lidt unødvendige pauser.

Næste sammenkomst bliver den 24. juni. kl 12 Frokost. evt. lidt arbejdsfrokost.

Ad. 5. Indkomne spørgsmål, undren, kritik

Flytning mellem hold virker lettere i år. Et citat fra en forældre som ytre sig om hvad der foregår. på T2. Og bestyrelsen har vendt problemet og fastholder at det er trænere som beslutter flytninger mellem hold. Ofte er flytninger begrundet i køreteknisk niveau.

Kommunikationen på facebook blev diskuteret. Det er fint, at vi er uenige om visse forhold f.eks. dommerkendelser og håndteringen heraf. Det svært med den kommunikation uden at fremstå negativ og fortsætte en negativ drejning af BMX. Og vi har brug for at det er positive

signaler om sporten der er brug for. Især er det ønskeligt af Falcon fremstår positiv og konstruktiv. Når der sker fejl skal de bearbejdes på en konstruktiv måde.

Ad. 6 Ansøgning om nationale løb

Prioritering:

1. DM
2. Afdeling 5+6 national cup
3. Afdeling 7+8 national cup
4. Afdeling 3+4 national cup

Palle og Thomas skriver ansøgningen

Ad. 7 Ansøgning til Nordea ift cykler til indslusningstræning

Skal gøres.

Søges om hjelme og cykler til de mindste.

Palle og Thomas samarbejder for at lave ansøgningen.

Til Spar Nord skal der tages et billede fra svinget med kører og sættes på hjemmesiden.

Karsten tager kontakt.

Ad. 8 Forankring af løbecykel-projektet

Berit er træner, men har kun lovet at tage sæsonen ud. Vi skal generelt sikre en mere solid forankring af løbecykeltræningen.

Evt. pædagogstuderende eller projekt frivillig.

Eller lave det til lørdag formiddag

Ad.9 Kommende arrangementer - d. 10 juni - åbning af det nye friluftsbad

Rekuteringsarrangement og indslusningstræning sættes fra medio august. Karsten, Palle, Allan, Berit, og evt Reno deltager.

Ad. 10 Evt.

Der skal findes en ny kørerrepræsentant - næstformand job

Græsslåningsaftale? Kommunen slår græsset for sjældent. Kunne man lave en arbejdsliste og overbevise kommunen om at stille en græsslåmaskine til rådighed?

Fokus på at vedligeholde maskinen.

Få et baneudvalg op og køre. Mulige kandidater til at stå for formidling af opgaver?

Laves en ønskeliste - Jørn står for dette - og denne skal lægges på hjemmesiden

Nøgler. Der skal skaffes flere nøgler - Karsten.

Gate nøgle laves til Thomas Pallesen